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"Ráda bych hájila zájmy studentů, proto kandiduji."

ZKUŠENOSTI

KDO JSEM

V roce 2015 jsem se stala součástí VŠB – TUO, jakožto studentka 

prvního ročníku Fakulty stavební. Po úspěšném absolvování 

navazujícího magisterského studia na katedře architektury jsem fakultu 

a katedru neopustila a nyní jsem ve 2. ročníku doktorského studijního 

programu.

Od podzimu roku 2022 působím ve Studentské komoře Rady vysokých 

škol, kde jako jedna ze dvou studentů reprezentuji a hájím zájmy naší 

univerzity na celorepublikové úrovni. Za krátkou dobu mého působení v 

této organizaci se nám podařilo získat pořadatelství Konference 

akademických senátorek a senátorů 10.0, která se bude pořádat v 

Ostravě vůbec poprvé.

VIZE
Během svého působení chci předávat studentským senátorům své 

zkušenosti, které jsem nabyla právě ve Studentské komoře Rady 

vysokých škol. Chci, aby Studentská komora Akademického senátu 

budovala silnou pozici studentů na fakultě a nebyla tady jen proto, že 

to nařizuje Zákon o vysokých školách. 

Moje další cíle:     

      udržení a navýšení prospěchových a dalších stipendií     

      modernizace a digitalizace výukových materiálů    

      poukazovat, diskutovat a řešit aktuální problémy studentů

      otevření diskuse ohledně parkování v areálu univerzity (zejména pro  

      studenty bydlících na kolejích)

Děkuji za vaši podporu.
jana.vecerova@vsb.cz


